
Referat fra Administrationsgruppemøde den  

Til stede: Lars, Hanne, Birthe, Dianna og Trine 

TK2 
 

Ny version er blevet installeret i sommerferien. Der er stadig lidt der driller. 
Der er taget kontakt til TK2, men de er lidt lang tid om at svare. 
Der laves en liste over fejl, der tages med på Superbrugermøde. 
 
MitID virker nu til bookingsiden, men efter opdateringen af TK2, kan der 
tilsyneladende ikke bookes tider op til gentagende spærringer vi har lavet i 
aftalebogen. Det er også meldt til TK2. 

Private tandlæger 
 

To har skrevet under på aftalen om behandling af unge til 22 år. 
 
Der mangler referencepriser til informationsbrevene, der bliver arbejdet på 
det. 

Nødbehandlinger i sommerferien 
 

Der har været en del på vores planlagte dage, især OR har haft mange. 
 
Der har også været nødbehandlinger i privat praksis, der er ikke helt overblik 
over dem endnu. 

Indkøb Der er ikke forhandlet ny indkøbsaftale på plads endnu. Nyt møde om det d. 
4.9.23. 
 
Priserne ved Nordenta er steget meget. Der skal ikke være for store lagre på 
klinikkerne. 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde : 
 
Husk punkter til dagsorden 

4.9.23 

For referatet TV 

 


